



**Rochester Chinese Christian Church**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

Minister Dingli Chen      dchen@rochesterccc.org  
Minister Stone Wang      swang@rochesterccc.org  
Rev. Herman Tang      htang@rochesterccc.org



**羅城華人基督教會**  
1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526  
Tel: 585.872.6708 || www.rochesterccc.org

陳定立傳道      dchen@rochesterccc.org  
汪正飛傳道      swang@rochesterccc.org  
鄧灼文牧師      htang@rochesterccc.org

**December 31, 2023 9:30 AM**

**Prayer Focus:**

Pray for the rest, union, and fellowship of brothers and sisters of this season.

**Speaker** Minister Dingli Chen  
**Scripture Reading** Nehemiah 1:1-11  
**Sermon Title** Weep, Mourn, Pray  
1. The Persian Empire  
2. Discern the Needs of our Age  
3. Move with Compassion  
4. Pray with Faith in God

**Announcements**

- 1) Ming and Ada Chow are planning a vision/mission trip to India serving with our ministry partner Living Hope. Interested brothers and sisters are invited to join this self-funded trip. Contact Ada Chow for more information.
- 2) There will be a safety training led by Officer Moses Robinson on Saturday, January 20th at 10 AM in Penfield. Teachers, leaders, and any one interested is welcome to join.
- 3) We are still looking for adult volunteers and overnight leaders for FCWC so that all our youth who are interested in attending may participate. Adult applications are due February 1st. Please see Grace Chen for any questions.
- 4) There will be a combined end of year prayer meeting today from 1-2 PM held in Penfield.
- 5) We will be starting an in-person prayer meeting in Penfield led by Minister Stone starting next Sunday, January 7th from 1:30 – 2:30 PM.

**Next Week's Sermon Speakers**

**English Service**  
Pastor Tang

**Chinese Service**  
Minister Stone Wang

**RCCCW Worship**  
Minister Dingli Chen

**2023 年 12 月 31 日 上午十一點十五分**

**本週禱告焦點:**

為弟兄姊妹在這個節期的休息，聚會，團契禱告。

**講員** 陳定立傳道  
**讀經** 尼希米記 1:1-11  
**證道** 哭泣，悲哀，禱告  
1. 波斯帝國  
2. 明白時代的需要  
3. 以悲憫為動力  
4. 以信心禱告

**報告事項**

- 1) 周明恩夫婦計劃明年二月前往印度「活望事工」探訪，有機會與當地教會一起服事窮苦村民。歡迎有興趣的弟兄姊妹自費參加。詳情請與 Ada Chow 聯絡。
- 2) 1 月 20 日禮拜六上午 10 點在母堂將有一個安全培訓，由 Moses Robinson 警官進行培訓。歡迎老師、各團契的領袖和任何有興趣的弟兄姐妹朋友參加。
- 3) 我們仍在為花城工作營尋找成人志願者和夜間領導，以便所有有興趣參加花城工作營的青少年可以參加。成年志願者的申請截止日期為 2024 年 2 月 1 日。如有疑問，請聯繫 Grace 陳。
- 4) 今天下午 1:00 至 2:00 在母堂將舉行年終聯合禱告會。
- 5) 我們將在母堂開始面對面禱告會，從下主日 1 月 7 日開始，時間是下午 1:30-2:30。由汪傳道帶領。

**下主日崇拜講員**

**英文崇拜**  
鄧牧師

**中文崇拜**  
汪正飛傳道

**西區崇拜**  
陳定立傳道